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SLOVENSKO: Mám na mysli slovenskú politickú scénu, ktorá je už v rozklade a poriadne to aj smrdí.
A dôvod, prečo to tvrdím je prostý, stačí pozrieť na to, čo sa deje v politike resp. vo vláde a vládnej
koalícií a kto čo robí v parlamentnej a mimoparlamentnej opozícii. Toto celé, ale bude tak či onak
upratané, a je len dúfam, že to bude našimi rukami a z vlastnej vôle.

Prečo sa to deje?

Ide o súbeh niekoľkých vecí:

neadekvátne riadenie anglo-amerického močiara s centrálou v Londýne – a sem rátam aj
neadekvátnu prípravu kádrov;

očistné procesy;

globálne zákulisie (GP), ktoré chce prevziať kontrolu nad očistnými procesmi;

činnosť skutočných patriotov;
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Slováci boli systematicky ohlupovaní šikovnou propagandu.

Zastavme sa pri poslednom bode: po r.1989 sme uverili, že médiá neklamú (hlavne tie alternatívne) a
nechali sme, aby našu skutočnú mravnosť a chápanie zrazili pod čiernu zem t.j. s našou vlastnou
pasivitou sme si nechali zo seba urobiť obete viacerých podvodov a dali sme sa opiť rohlíkom boja
proti korupci.

Čo sa to deje?

Koalícia doslova ničí samú seba, lebo v Za ľudí sa bojuje o to, kto bude šéfovať v strane resp. kto
bude deliť lup; OĽaNO je de facto chodiaca politická mŕtvola, ktorá reaguje len na najnižšie politické
impulzy a SaS spolu so Sme rodina doplácajú na spojenectvo s týmito politickými mŕtvolami.

Mimoparlamentná opozícia je na tom tiež biedne, lebo napriek snahám SNS sa neskonsolidovala
(kvôli Dankovi sa to ani neskonsoliduje) a PS-Spolu zas doplácajú na vlastný politický amatérizmus
(strany, ktoré nám dali Zuzku zo smetiska nič iné ani nemôžu robiť) s tým, že zaniká aj Harabinova
strana Vlasť (dobrý právnik/sudca, ale v politike sa stráca).

V parlamentnej opozícií je ĽSNS, ktorá sa de facto rozpadla po odchode Mazureka a Uhríka., strana
Smer-SD má svoje štruktúry a dokáže robiť zmysluplnú politiku a Hlas-SD je jej slabým a
nemastným-neslaným odvarom.

Čo sa bude diať?

Padne Bidenova pseudo-adminstratíva, lebo vyjdú na svetlo nevyvrátiteľné dôkazy o tom, že
Američanov okradli o voľby a západné covid-19 vakcíny sú biologickými zbraňami (Fico to naznačil).
To bude mať množstvo dopadov, ale nás z toho zaujímajú dve veci:

liberál-fašistická čvarga príde o podporu zvonka a v rámci mocenského boja sa zlikvidujú
navzájom;

pohne sa masa ľudí, ktorá bude chcieť zatočiť nielen s vládou, ale aj so všetkými tými, ktorí
pomáhali tejto genocíde a medzi nichpatrí aj rezidentka Zuzka zo smetiska a Šeliga.

V takýchto podmienkach jedine Fico a Smer-SD bude môcť vládnuť, lebo z jednej strany Fico je
skvelý politik a z druhej majú kádre a prevažne bezštruktúrne vybudované paralelné vládnuce
štruktúry t.j. len toľko nám zostane na znova-vybudovanie štátu.

Čo sa týka Fica, tak proti nemu mainstream a alternatíva doslova viedla kampaň, a preto nás mohli
opiť rožkom a predať nám boj proti korupcii tvrdením, že zvolením hocikoho, len nie Fica, tu nastanú
svetlé zajtrajšky. Žiaľ musím skonštatovať aj to, že vzhľadom na to, akú reálnu mravnosť a aké
chápanie Slováci demonštrujú, tak Fico je aj so všetkými chybami a prešľapmi zatiaľ to najlepšie čo
máme a zaslúžime si. Až keď zlepšíme vlastnú morálku a chápanie, tak sa objaví niekto, kto je
vhodnejším na vedenie nášho štátu.

S pozdravom



Oracle 911

PS: Mal som aj lepšie, ale z nejakého dôvodu cítim sa akoby pod vodou (nemal som žiadne
očkovanie).
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